
Styremøte 25.6.2019 

Johannes Bøe og Roger Hansen kunne ikke møte. 

Vedtakene er enstemmige. 

Sak 1: Jim Myrstad har lånt ut plassen til Kristin Martinussen og angivelig har mottatt betaling 

fra henne. 

Jim Myrstad solgte båten (Aquador 26) til Kristin Magnussen i fjor i juni, og båten har siden lagt 

i plassen til Jim. Kristin har ikke avtale med oss om midlertidig plass. 

Kristin påstår at dette var avtalt med Kjell Konradsen, noe han nekter for å ha gjort. 

Vedlagt saksframstillingen til styret. 

Det ble fremmet forslag om å ikke følge opp inndragning av plassen, og henvise Jim til 

gjestebrygga fordi foreningen ikke har ledig plass. 

Vedtak: Forslaget vedtatt. 

2: Klage på gebyr for å stå på land utover 14 dg sør for miljøboden. 

John Eivin Johansen klager for at vi beregner gebyr for å ha båt stående på land sør for 

miljøboden. Reglene noe utydelig om hvor lenge båt kan stå på land sør for miljøboden. John 

hadde i alle fall to båter i havna en periode. 

Vedtak: Foreningen krever havneavgift for å ha hatt to båter i havna 

3: Parkering av hengere i havna. 

En del problemer med parkerte hengere. 

Vedtak: Vi setter opp skilt ved miljøboden med info om parkeringsforbudet, og om gebyr. 

4: Tilbud fra Sandnessjøen Vaktselskap på vakttjenester 

Se vedlegg. 

Vedtak: Noe dyrt for helårs vakt, og vi tar opp vinter vakt på neste styremøte. 

 

 

Bjørn Zachariassen 

Sekr. 

 


